
T-27. Mikor fogom meglátni az Úr Jézust?

Kedves Szülők és Gyerekek!

Emlékeztek ugye, hogy Ormóshegyi Barnabás (5 éves) két kérdést tett fel. Az első: Hogy
tudta Isten alkotni a fellegeket, az egész világot? Erről már volt szó. Most a másodikra
keressük meg a választ a Bibliából. A kérdés: Mikor fogom meglátni az Úr Jézust?

A teremtésről megtudtuk, hogy minden Isten a szavára állott elő. Zsolt 33:9 Ő szólt és
meglett, ő parancsolt és előállott. Az Úr Jézus is részt vett a teremtésben, és a Szent Szellem
is. Mert Isten Szentháromság: Atya, Fiú és Szent Szellem. Az Úr Jézus szava is teremtő Szó,
és mielőtt látnánk Őt, először szólni akar hozzánk, hogy higgyünk Benne, engedelmeskedjünk
Neki. Mert ettől függ, hogy mikor és hogyan látjuk meg majd Őt.

Mondhatná valaki, hogy az Úr Jézust látták, amikor a földön járt. Igen, akkor látták, de
felment a mennybe, és azóta nem látható. De a mennyből is szól hozzánk. Nem úgy halljuk
ezt, mint az egymás hangját, hanem az Úr Jézus szavai, üzenetei le vannak írva a Bibliában.
Mikor azt olvassuk, vagy hallgatjuk, akkor Ő szól hozzánk. Ha hiszünk Benne, és
engedelmeskedünk annak, amit mond, akkor felkészít minket arra, hogy meglássuk Őt.

Mert arra fel kell készülni. Ugyanis csak a tiszta szívűek látják meg Őt és az Atyát. Az Úr
Jézus így mondta:Máté 5:8 Boldogok, akiknek szívük tiszta: mert ők az Istent meglátják. Ha
valaki nem tiszta szívvel látná meg Őt, abba belehalna. Mikor a földön járt, mindenki
megláthatta, és nem halt bele. De most már a mennyben olyan nagy fényesség és dicsőség
veszi körül, hogy csak a tiszta szívűek bírják ki az Ő látását.

De ebben a testben még a tiszta szívűek is nehezen bírják ezt ki. Egyszer János apostol, aki
tiszta szívű volt, látta az Úr Jézust, mert megjelent Neki. Azt írta erről: Jel 1:14-17 a szemei
olyanok voltak, mint a tűzláng; 15 a lábai hasonlók voltak az izzó fényű érchez, mintha
kemencében tüzesedtek volna meg; a szava pedig olyan, mint a sok vizek zúgása. 16 és az ő
orcája, mint a nap, amikor fénylik az ő erejében. 17 Mikor pedig láttam őt, leesém az ő
lábaihoz, mint egy holt. És reám veté az ő jobb kezét, mondván nekem: Ne félj. Nyilván azért
mondta ezt neki az Úr Jézus, mert félt. Félelmetes a földi ember számára az a dicsőség.

Tehát nagyon jó, ha valaki szeretné látni az Úr Jézust. De amint az előbb elsoroltam, két
nagyon fontos feltétele van, hogy kibírjuk, és örvendetes legyen az Ő látása: 1. Legyen tiszta
a szívünk. 2. A földi testünk helyett mennyei, dicsőséges testünk legyen.

Hogy lehet tiszta a szívünk? Úgy, hogyha az Úr Jézus megtisztítja minden bűntől. 1Ján 1:9
Ha megvalljuk bűneinket, hű és igaz, hogy megbocsássa bűneinket és megtisztítson minket
minden hamisságtól. Ján 15:3 Ti már tiszták vagytok ama beszéd által, amelyet szóltam
nektek. A bűntől az Úr Jézus vére mos meg, és az Ő beszéde, az Ige is tisztogat.

Hogy lehet mennyei, dicsőséges testünk? Úgy, ha az Úr Jézus átváltoztatja a testünket, amikor
visszajön. Fil 3:20 a megtartó Úr Jézus Krisztust várjuk; Ki elváltoztatja a mi nyomorúságos
testünket, hogy hasonló legyen az Ő dicsőséges testéhez.

Tehát a kérdés: Mikor fogom meglátni az Úr Jézust? A válasz: Ha előbb meghallod az Ő
szavát, és hiszel Benne, akkor megtisztítja a szívedet. Tiszta szívvel már meg lehet látni, ha
majd eljön az Úr Jézus, és elváltoztatja a testünket az Övéhez hasonló dicsőséges testté.

Tanuljátok meg aranymondásként: Zsolt 51:12 Tiszta szívet teremts bennem, oh Isten!
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